
 
 
REFERAT STYREMØTE 
 
 
Møtested 

 
Waldemarhøy, Georgs værelse       

Dato: Torsdag 12.08.2020 
Tid: 19.00-21.30 
 

Til stede 
  

Nina Vøllestad, Anne-Lise Sørli, Arild Hepsø, Oskar A. Kleven, Ragnhild Riis(Teams), Andreas 
Jeksrud og Trond Linnestad 
 

Forfall 
 

Jan Thomas Birkeland og Ida Westgaard 

Referent 
 

Trond 

Dato neste 
møte 
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Nr.: Sak: Ansvar: 
   
1 Referat styremøte 4.6  

 
Styret gjennomgikk formen i referatene. Vedtak skal skrives inn i fremtidige 
referat. Det kom inn et par rettelser. 
 
Vedtak: Referat fra styremøte 4.6 ble godkjent med innarbeidete rettelser. 
 

 
 
Trond 

2 Partnerskapsavtalen 
 
Styret gjennomgikk nytt utkast til partnerskapsavtale sendt fra kommunen 11.8. 
Det var diskusjon rundt noen av punktene i avtalen, men at disse kan følges 
opp i evalueringen om et år. 
  
Vedtak: NFIR ber om at Partnerskapsavtalen av 11.8 fremlegges til politisk 
behandling.  

 
 
 
Nina 
 

3 Søknad om statlige tilskudd til idrettsanlegg 
 
Bakgrunn: 
Vedtak i Nordre Follo kommune: «2 mill av midlene avsettes til nødvendig 
oppgradering av idrettsanlegg. Rådmannen bes snarlig etablere dialog med 
Nordre Follo idrettsråd for å lage en oversikt over behov og hvor midlene kan 
brukes mest effektivt».    
 
Innen fristen er det kommet inn 7 behov fra klubbene.  
 
Vedtak: 
NFIR prioriterer statlige tilskuddsmidler til idrettslagene i prioritets rekkefølge 1 
og 2 som vist nedenfor:   
 
Pri 1:  
Kolbotn IL ca kr 457.250 
Ski IL Fotball ca kr 150.000 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ski IL Friidrett ca kr 737.500 
Ski IL Alliansen ca kr 50.000 
Ski IL Tennis ca kr 130.000 
Follo HK ca kr 30.000 
 
Pri 2:  
Langhus IL Fotball mottar resterende andel av de 2 millioner etter prioritet 1. 
 

 
 
 
 
 
 
Trond 

4 Søknad om tilskudd fra NFK om lønn til daglig leder 
 
Leder orienterte om utkastet som ble gjennomgått. 
 
Vedtak: Utkastet ble godkjent.  
 

 
 
 
 
Nina 

5 Planlegging av ekstraordinært årsmøte 15.9 
 
Lokaler:  
Det har kommet inn 2 tilbud. Quality Entry på Mastemyr 100 personer kr 6500,- 
pluss kr 20 pr person for kaffe. 
Thon Hotel Ski 75 personer kr 16800,- 
 
Vedtak: Quality Entry på Mastemyr ble valgt. 
 
 
Saker til ekstraordinært årsmøte 15/9 
Vi prøver å få plass til følgende saker:  
 
 

• Legge fram forslag til «Plan for anleggsutvikling frem mot 2030». 
Handlingsplan. Trond sammenstiller alle innleggene fra idrettslagene til 
et dokument. Trond og Nina lager utkast til saksfremlegg samen med 
Morten Roa. 

 
• Behandle prinsipper for fordeling av treningstider.  

 
• Partnerskapsavtalen legges fram. 

 
• Styret legger fram forslag til delegater til Viken IK kretsting på 

Sundvollen. Avholdes 24. oktober med seminar 23. oktober. 
 

• Info til årsmøtet: Styret informerer om en plan med overordnet visjon, 
verdier og mål for idrettsrådet. 

 
 

 
 
 
 
 
 
Trond 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anne-Lise 
 
Nina 
 
Nina 
 
 
Nina 
 
 
 

6 Aktivitetsuke i Nordre Follo fra lørdag 22. august til søndag 29. august 
2020. 

 
Flott arbeid gjort av Ragnhild, Oskar og Ida. Lage informasjon på 
facebooksiden vår samt på "Hva skjer i Nordre Follo". 
 

 
 
 
Ragnhild 

 
7 
 

Behovsplan 1.0 oppfølging av kommunens vedtak om behovsplan 
 
Kommunestyrevedtaket 17/6 sak 97/20 protokolle her: 
https://opengov.360online.com/Meetings/NORDREFOLLO/Meetings/Details/200084 
 

 
 
 
 
 
 



Vårt reaksjon på Behovsplan 1.0 av 17/6 ligger i Dropbox 
 
Del 1: 
Svømmehallsaken inkludert Langhus prosjektet har pri 1.  
 
Det ble besluttet å innkalle til et eget møte med Ski og Kolbotn 
svømmeklubb. Til stede skal være Erik og Erik pluss styret NFIR.   
 
Del 2:  
Med tanke på Behovsplan 1.0 og kommunestyrevedtaket 17/6 ble det 
besluttet å spørre idrettslagene om de er fornøyd med 
rehabiliteringsprosjektene. 
 

 
 
 
 
 
Trond 
 
 
 
 
Trond 

8 Temaplan for frivillighet 
 
Oppstartsmøte 7. september 
 
Vedtak: Oskar og Trond deltar. 
 
 

 
 
 
 
Oskar og Trond 

9 
 

Orienteringssaker 
Nina orienterte om forespørsler på protokoller. Vi må sikre kontinuerlig 
utlegging, samt få ut protokoll fra årsmøtet. 
 

 
 
Ragnhild 

10 Daglig leder informerte om aktuelle saker 
(alle infosaker står bare i innkallingen) 
 
Infosaker som styre ba om oppfølging på var: 
 
Send referat fra møte med idrettslagene 13/8 og oppfølgingsmøte med 
kommunen om oppstart i haller og gymsaler til styret. 
 
Undersøk med idrettslagene om det var behov for informasjon rundt krisepakke 
2. 
 
Spør en 2-3 av de små idrettslagene om fritidskortet, hva tenker de om det? 
 

 
 
 
 
 
 
Trond 
 
Trond 
 
 
Trond 

 
 

Neste møter 
 
Årsmøte 15/9 
Styremøter 8/9, 6/10, 10/11 og 8/12 normal start kl 19 
Klubbmøte 10/11 med start kl 18 
Julemøte 8/12 med start kl 18 
 

 

 


